
Referat FAU-møte onsdag 29/1-20 

Tilstede: Guri, Gustav, Marianne, Hege, Kari, Marthe, Torhild.

Frafall: Hilde-Marie 

Sak 20- 19/20 Rektor informerer 

- Leirskole: Skolen har bestilt på Haraldvigen, det blir enten i uke 36 eller 37. Det er bestilt for ett 
år i første omgang. Kommer med tilbakemelding litt senere om hvilken uke det blir. Lærerne på 
trinnet er positive til å dra dit. 


- Reflekskampanjen: Noen trinn har brukt telling av reflekser i undervisningen, feks i matematikk-
timer. 


- Rektor informerer om faktura fra Tono, ifbm konsert med Oscar Almquist i fjor. Kasserer i FAU tar 
seg av saken. 


- Rektor informerer om søknad fra elevrådsstyre om sparkesykkel-stativ. Stativet koster 6.600. 
Argumentene er bl.a at mange sparkesykler ligger slengt rundt i skolegården. Mange bruker 
andres sparkesykler uten å spørre, mange elever har opplevd at sparkesykkelen blir stålet. 

Forslag om å kjøpe stativ til 1-4.tr. FAU sjekker opp alternativer på stativer og pris. 


- Drodling rundt nyttårskonserten. Fin konsert. Snakker om mulige endringer. Evt. at elevene 
deltar mer i forberedelsene, endring av scene, lys etc.


- Rektor kommer med forslag om mer felles-markering på skolen. Felles-samlinger, kan hvert trinn 
ha ansvar for sin samling? Andre forslag kommer også opp. Tanken er å styrke fellesskapet. 
Kommer tilbake til dette.


- Rektor informerer om at skolen jobber hele tiden med strukturen, organisering av klasse etc. Tar 
grep når det trengs. Ser effekt av tiltakene de har gjort. 


Sak 21 - 19/20 Reflekskampanje 

Fau har ordnet med felles-premie for hele skolen i fbm reflekskonkurransen. Premien kommer før 
påske. Vi har troen på at dette er noe elevene vil sette stor pris på. 


Sak 22 - 19/20 Klatreparken 

Det har vært ny befaring med Claussen og Heyerdahl. Vi har fått nye tegninger. FAU er positive til 
forslaget de har kommet med nå, og vil si ja til dette. (med forbehold at finansieringen er i orden). 
Claussen og Heyerdahl har sagt at de kan starte opp bygging raskt. 


Sak 23 - 19/20 Hege refererer fra møte i Færder kommunes foreldre utvalg (Fkfu): 

Se link for referat.


https://www.faerder.kommune.no/tjenester/barnehage-skole-og-familie/skole/rad-og-utvalg/farder-
kommunale-foreldreutvalg-fkfu/ 

- FAU vil  invitere folkehelsekoordinator Irmelin Skjold til FAU-møte for å informere om 
«Hjertesone» prosjektet.


Sak 24 - 19/20  Eventuelt 

- Fau setter på agendaen til neste møte at vi vil utarbeide retningslinjer for overgang til nytt styre.


http://1-4.tr


- Det har kommet e-post fra en foresatt med spørsmål om begrunnelse for hvorfor skolemelk-
ordningen ble tatt bort. Skolesjefen sier det er opp til hver enkelt skole å avgjøre om de vil ha 
ordningen. Fau har tidligere tatt stilling til dette, etter innspill fra skolen. Se tidligere referat. 
Spørsmål om det er ønskelig med en ny vurdering?


- Forespørsel ang Beredskapsplan for skolen. Rektor sjekker opp. 


- Det har kommet et innspill fra en foresatt ang. skolevei. Det er vanskelig å kjøre langs Oserød-
veien på vinteren.  Dette er dessverre ikke skolens ansvar, så her må den enkelte eventuelt ta 
kontakt med kommunen og gi beskjed ved manglende måking. 


- Innspill også om trang innkjøring til skolen. Rektor vil ta det videre med kommunen. 



